
 
 

 
 

Αθήνα, 22 Ιανουαρίου 2025 
 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

ΠΡΟΣ: Υπουργό Εσωτερικών 

Θέμα: «Σχετικά με την επικείμενη θέσπιση του νέου κώδικα 

Αυτοδιοίκησης» 

               

Πρόσφατα ο κ. Υπουργός αναφέρθηκε στη θέσπιση του νέου κώδικα για την 

αυτοδιοίκηση και δήλωσε μεταξύ άλλων ότι:  ότι ο νέος κώδικας έχει στόχο να 

καταστήσει τους Δήμους πιο αποτελεσματικούς και ταυτόχρονα να ξεκαθαρίσει 

πλήρως το φάσμα των αρμοδιοτήτων. Όπως χαρακτηριστικά ανέφερε ένα μεγάλο 

και ξεχωριστό κομμάτι στο νέο Κώδικα θα αφορά στους ορεινούς δήμους, 

τονίζοντας ότι είναι σημαντική η αλλαγή κατανομής των ΚΑΠ κάτι που ευνοεί 

κυρίως τους μικρούς ΟΤΑ.   

Παρατηρούμε όμως ότι την τελευταία δεκαετία θεσπίζονται συνεχώς αλλαγές στο 

θεσμικό πλαίσιο των ΟΤΑ με αποτέλεσμα να καθίσταται δυσχερής η προσαρμογή 

τόσο των αιρετών εκπροσώπων των πολιτών όσο και του κοινωνικού συνόλου εν 

γένει εξαιτίας των αλλεπάλληλων τροποποιήσεων χωρίς να έχουμε απτά και 

ουσιαστικά κέρδη σε ότι αφορά την ταχύτητα και την αρτιότητα της  υλοποίησης  

των έργων και των προγραμματικών στόχων κάθε έκαστου δήμου, περιφερειακής 

ενότητας κλπ. Θεωρούμε ότι η ορθή λειτουργία των ΟΤΑ δύναται να εισφέρει 

θετικά σε πολλούς κοινωνικούς τομείς πολλώ δε μάλλον στην άνθηση των 

τοπικών οικονομιών. 

 

Ερωτάται ο αρμόδιος Υπουργός: 

1. Πότε προτίθεσθε να εισαγάγετε τον νέο κώδικα Αυτοδιοίκησης στις αρμόδιες 

κοινοβουλευτικές επιτροπές; 

2. Ποιος ο ρόλος που παίζουν οι αποφάσεις των θεσμικών οργάνων της Ε.Ε. στην 

επικείμενη τροποποίηση; 

3. Είστε σε θέση να βεβαιώσετε ότι η νέα τροποποίηση θα βασίζεται επί των 

ορθών νομοτεχνικών κριτηρίων ώστε να παραχθούν τα επιθυμητά 

αποτελέσματα; 
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